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Írásbeli kérdé s

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok, benyújtani a
Külgazdasági és Külügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezet őjéhez

„Meddig terjed az Eximbank szabadsága a hitelezés terén? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Export-Import Bank Zrt . a honlapján az alábbi tájékoztatást tette közzé :

„A Magyar Export-Import Bank Zrt. (Eximbank) és a Magyar Exporthitel Biztosító Zrt . (MEHIB)

célja, hogy a magyar exportőrök számára hatékony finanszírozási és biztosítási konstrukcióka t

szolgáltasson . Az Eximbánk és a MEHIB küldetése, hogy gazdaságpolitikai ösztönző eszközkén t

támogassa a hazai exportáló vállalkozásokat, elősegítve a munkahelyek megőrzését, a foglalkoztatás

növekedését és a magyar exportkapacitások b ővülését. ”

A fentiekre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról, hogy

I. Általánosságban milyen elveket követ az Eximbank milliárdos, adott esetben tízmilliárdo s
összeget is elérő hitelek kihelyezésekor ?

II. Lehetővé teszik-e ezek az elvek, hogy az Eximbank hitelt biztosítson egy haza i
műsorszórású és a Fővárosi Törvényszék Cégbírósága nyilvántartásában bejegyzett
gazdálkodó szervezet tulajdonában álló kereskedelmi televízió megvásárlásához ?

III. Amennyiben az Eximbank hitel kihelyezési szabályai nem teszik lehet ővé, hogy azo k
alapján, hitelből egy hazai műsorszórású és a F ővárosi Törvényszék Cégbíróság a
nyilvántartásában bejegyzett gazdálkodó szervezet tulajdonában álló kereskedelm i
televízió kerüljön megvásárlásra, azonban mégis Tisztelt Miniszter Úr tudomására jutna ,
hogy a közelmúltban ilyen hitelkihelyezésre sor került, úgy milyen intézkedése k
meghozatalára kerülne sor, az állami tulajdonban lévő pénzintézetet felügyelő szaktárc a
részéről?

Várom mindenre kiterjed ő érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 5 .
Tisztelettel :
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